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Vraag 1  
Wat betekent dit voor de burgers als zij een vergunning voor een evenement aan willen vragen in 
tijd, administratie en geld? 
 
 

Antwoord  
Zoals u heeft kunnen lezen in het voorstel is op 1 januari 2018 de Algemene Maatregel van Bestuur 
“Besluit brandveilig gebruik en basishulpverlening overige plaatsen” (hierna: AMvB) in werking 
getreden. Hierdoor vervalt de Brandbeveiligingsverordening 2012 (hierna: BBV). De BBV moet 
hierdoor worden ingetrokken. Deze verandering heeft niet tot gevolg dat de doorlooptijd voor de 
behandeling voor een evenementenaanvraag wordt verkort. De wetswijziging heeft met zich 
meegebracht dat de gemeente en de brandweer een nieuw aanvraagformulier voor evenementen 
hebben ontwikkeld, waardoor burgers binnenkort geen apart formulier meer hoeven in te vullen voor 
een melding. Dit is een beperking van de administratieve last voor de burger. In tegenstelling tot de 
aanvraag gebruiksvergunning betaalt de burger nu geen leges meer voor de administratieve 
verwerking van de melding. 
 

 

 

 

 

 

 


